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REPLACEMENT COVER AND  

REPLACEMENT COVER WITH SELECTOR SWITCH FOR 

30A, 60A, & 100A CIRCUIT-LOCK

DISCONNECT SWITCH 

GENERAL INFORMATION 

• Hubbell replacement cover Cat No. HBLDS30RC, HBLDS60RC, and HBLDS100RC series are intended
for use only with Hubbell Inc. Cat No. HBLDS30, HBLDS60, and HBLDS100 series Type 4X and Type 12
Manual Motor Controller Enclosures.

• Hubbell replacement cover with selector switch Cat No. HBLDS30RCJ, HBLDS60RCJ, and
HBLDS100RCJ series are intended for use only with Hubbell Inc. Cat No. HBLDS30, HBLDS60, and
HBLDS100 series Type 4X and Type 12 Manual Motor Controller Enclosures.

• CAUTION: RISK OF ELECTRIC SHOCK. More than one disconnect switch may be required to de-
energize this equipment before servicing. Disconnect ALL power supplies to enclosure before exposing
interior.

• NOTICE: For installation by a qualified electrician in accordance with national and local electrical codes
and the following instructions.

• NOTICE: Ensure that the rating label on replacement cover matches the rating label on the cover to be
replaced.

• This replacement enclosure cover includes a lockout provision: ON-OFF control knob (in the OFF posi-
tion) accepts up to 5/16-inch (8 mm) diameter shackle of a suitable padlock or Lockout device to isolate
energy from the connected equipment as a method of compliance to OSHA lockout/tagout regulation 29
CR Part 1910.147. This feature does NOT isolate the power supplied to the enclosure during internal ser-
vicing of the enclosure.

INSTRUCTIONS; 

A. To remove the current cover, ensure the handle is in the OFF position.

B. Loosen and remove the four (4) cover screws, proceed to remove the enclosure cover.

C. Installing replacement enclosure cover: Ensure the handle is  in the OFF position. Position the cover over
base to ensure alignment of cover screw holes. Tighten the four (4) cover screws to 18 lb.-in. (2.0 N m)
for HBLDS30RC and 20 lb.-in. (2.3 N m) for HBLDS60RC, HBLDS60RCJ, HBLDS100RC, and
HBLDS100RCJ series.

D. For original installation instructions of Circuit-Lock & Motor Quick Disconnect Switch, refer to PD3049 (for
30A disconnect switch) or PD3053 (for 60A &100A disconnect switch).
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COUVERCLE DE REMPLACEMENT ET 

COUVERCLE DE REMPLACEMENT AVEC SÉLECTEUR 

POUR SECTIONNEUR CIRCUIT-LOCK
MC

 

30 A, 60 A ET 100 A 

RENSEIGNEMENTS GÉNÉRAUX 

• Les couvercles de remplacement Hubbell des séries HBLDS30RC, HBLDS60RC et HBLDS100RC sont
destinés à être utilisés uniquement avec les boîtiers de commande manuelle de moteur de types 4X et 12
des séries HBLDS30, HBLDS60 et HBLDS100 de Hubbell Inc.

• Le couvercle de remplacement Hubbell avec sélecteur des séries HBLDS30RCJ, HBLDS60RCJ et
HBLDS100RCJ est destiné à être utilisé uniquement avec les boîtiers de commande manuelle de moteur
de types 4X et 12 des séries HBLDS30, HBLDS60 et HBLDS100 de Hubbell Inc.

• ATTENTION - RISQUE DE CHOC ÉLECTRIQUE. La mise hors tension de cet appareil en prévision de
son entretien peut nécessiter la manœuvre de plus d’un sectionneur. Débrancher TOUTES les sources
d'alimentation du boîtier avant d’y accéder.

• AVIS - Doit être installé seulement par un électricien qualifié conformément au National Electrical CodeMD

ou au Code canadien de l’électricité, aux codes locaux et aux directives des pages suivantes.

• AVIS - S'assurer que l'étiquette signalétique du couvercle de remplacement est conforme à celle du cou-
vercle à remplacer.

• Le couvercle de remplacement du boîtier comprend un dispositif de verrouillage : la manette de com-
mande ON-OFF (en position OFF) accepte l'arceau d'un cadenas ou d'un dispositif de verrouillage d'un
diamètre maximal de 8 mm (5/16 po) en vue d'isoler l'énergie transmise à l'équipement connecté, confor-
mément à la réglementation OSHA (29 CFR Part 1910.147) relative au verrouillage/à l'étiquetage. Cette
fonction, cependant, ne coupe PAS l'énergie alimentée au boîtier pendant son entretien interne. 

DIRECTIVES 

A. Avant de retirer le couvercle en place, s'assurer que la manette est en position OFF.

B. Desserrer et retirer les quatre (4) vis du couvercle, puis l’enlever.

C. Montage du couvercle de remplacement du boîtier : s'assurer que la manette est à OFF. Positionner le
couvercle sur la base pour garantir l'alignement des trous de vis du couvercle.  Serrer les quatre (4) vis
du couvercle à 2,0 N•m (18 lb•po) pour le HBLDS30RC, ou 2,3 N•m (20 lb•po) pour le HBLDS60RC,
HBLDS100RC et le HBLDS100RCJ.

D. Pour les directives de montage originales du Circuit-Lock et du sectionneur rapide de moteur, consulter
PD3049 (pour le sectionneur 30 A) et PD3053 (pour les sectionneurs 60 A et 100 A).
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